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Canvis al Consell de Direcció 
Informar-vos sobre els canvis que he fet al Consell de Direcció motivats pels resultats de les darreres 
eleccions municipals, ja que en Joan Puigdomènech ha demanat deixar el Vicerectorat de Comunitat, Acció 
Social i Sostenibilitat per tal de poder-se dedicar més plenament a les tasques que li pertoquen com a 
regidor i a qui voldria agrair de nou aquí la tasca que ha realitzat en aquest temps. 
Antoni Ras, fins ara vicerector d'Estudis i Planificació passa a ser el vicerector de Política Universitària, amb 
competències sobre l’estructura de les unitats acadèmiques, l’anàlisi i el seguiment d’indicadors, l’encàrrec 
docent i les relacions amb les agències de qualitat, entre d’altres. Sisco Vallverdú, fins ara vicerector de 
Política Universitària, passa a ser vicerector d'Estudiants, amb competències sobre política d’estudiants, 
beques i  recursos de suport a l’aprenentatge, entre d’altres. 
Lourdes Reig s'incorpora a l'equip assumint la responsabilitat d'un nou Vicerectorat de Relacions 
Internacionals amb competències sobre la política internacional, relacions institucionals amb ens de 
caràcter internacional i el voluntariat i la cooperació, entre d’altres.  
A més, el Vicerectorat de Política Docent passa a denominar-se Vicerectorat d'Ordenació Acadèmica i el de 
Política de Recerca, Vicerectorat de Recerca; ni l'un ni l'altre canvien les seves funcions. 
 
Nova escola d'enginyeria al Campus de Terrassa 
En les darreres setmanes es van intensificar les negociacions per avançar en el procés de creació de la nova 
escola a partir de l'ETSEIAT i l'EET, l’informe per a la creació de la qual --l’Escola Superior d’Enginyeries 
Industrial, Aeroespacial i Audiovisual de Terrassa--, és un punt específic d’aquesta sessió.  
 
EUETIB - Campus Diagonal-Besòs 
El passats 8 de juny i 1 de juliol van tenir lloc comissions paritàries en les quals es van tractar 
fonamentalment temes de personal i del contracte programa. Pel que fa al personal, la UPC havia presentat 
una proposta a la direcció general d'Universitats en la línia de mantenir els llocs de treball de l’EUETIB i 
s’havien mantingut reunions diverses amb els representants dels treballadors per tractar sobre les diferents 
maneres d'incorporar el personal del Consorci a la UPC. 
 
D'altra banda, el 22 de juny vaig comparèixer juntament amb el director general d'Universitats, Lluís Jofre, 
en qualitat de president del Consorci Escola Industrial de Barcelona (CEIB), i la gerent, Olga Lanau, a una 
assemblea a l'EUETIB per proporcionar informació de primera mà de la situació del projecte, donar 
explicacions de les decisions que s'estan prenent i escoltar el personal del centre. 
 
El 9 de juliol va tenir lloc la sessió extraordinària del Consell de Govern del Consorci de l’Escola Industrial de 
Barcelona, a la qual vaig assistir, i en la que es va aprovar la integració de l’EUETIB a la UPC. 
 
Finalment, la memòria per a la creació del nou centre –l’Escola d’Enginyeria de Barcelona-- es presenta en 
aquesta reunió del Consell Social i, posteriorment, al Consell de Govern per a la seva aprovació, si escau. 
 
Finalment, referir-me a una de les decisions controvertides que hem pres darrerament sobre una plaça de 
professor titular del CEIB. Us informo que la UPC va rebre una sol·licitud del president del CEIB per a què, a 
la convocatòria de la UPC, es convoqués una plaça d'agregat per a l’EUETIB al Departament d'Enginyeria 
Mecànica. Com sabeu, la convocatòria ha de satisfer una taxa de reposició del 50%. Si bé al CEIB hi ha hagut 
quatre jubilacions, no estava clar que aquestes fossin acceptades com a jubilacions de la UPC i, com podeu 
suposar, la taxa de reposició corresponent a la UPC en aquesta convocatòria s'havia utilitzat al màxim. A 
més, el repartiment de places de lector dins la Universitat s’ajusta als criteris que ha aprovat el Consell de 
Govern. Per tant, sent conservadors i no volent-nos arriscar a cap impugnació per part del Ministeri 
d'Hisenda, vam demanar al CEIB que, com a cas extraordinari, fos el Consorci mateix qui posés una plaça en 
concurs. 
 



 
 
Rànquings i filiació del PDI 
En el Consell Social del mes de maig em feia ressò de la bona posició aconseguida per la UPC en el 
rànquing QS by Subject, només uns dies després vam saber que havíem perdut la classificació en el 
top 100 del rànquing Times Higher Education d'universitats menors de 50 anys. Un informe elaborat 
pel Gabinet de Planificació, Avaluació i Qualitat suggereix que un dels aspectes que pot perjudicar la 
valoració de la UPC és la qüestió de la signatura de part del PDI en la seva producció científica. Una 
signatura que, de vegades, és doble i no fa palesa adequadament la pertinència a la UPC. Ens hem 
proposat  insistir i ampliar les mesures adients per tal de solucionar aquest problema que, tot 
repercutint en el posicionament als rànquings de la UPC, ens afecta a tots. 
 
 
Consell Interuniversitari de Catalunya 
El 5 de juny va tenir lloc la reunió de la Junta i la Conferència del Consell Interuniversitari de Catalunya. A la 
reunió de la Junta es van ratificar la redacció definitiva dels acords de dues de les tres comissions creades el 
març passat per estudiar l’impacte de la implantació dels graus de tres anys en l’oferta de titulacions i que 
es van presentar en la darrera sessió del Claustre Universitari.   
 
L’acord de la Comissió de garantia de l’accés dels estudiants, preus i beques estableix que els titulats dels 
futurs graus de 180 crèdits podran cursar el primer any de màster a preu de grau, i que aquest preu es 
mantindrà en els cincs posteriors a la graduació. En aquest període, podran cursar 60 crèdits d’un estudi de 
màster al mateix preu públic vigent del grau en què s’han titulat, a través de les Beques Equitat. 
La Comissió de garantia del finançament de les universitats va acordar que el Govern compensi les 
universitats per les eventuals reduccions per crèdits matriculats i preus atribuïbles als canvis d’estructura 
dels estudis. 
 
El 22 de juny es va reunir la tercera comissió, la de garantia de la qualitat acadèmica, que havia d'analitzar la 
idoneïtat dels canvis en l'estructura a les diferents àrees de coneixement i que, a diferència de les altres 
dues comissions, es preveia amb una activitat més perllongada en el temps. 
En concret, s'ha encarregat a  la Comissió de Programació i Ordenació Acadèmica (CPOA) que en els propers 
mesos, i a partir de les aportacions dels diversos agents implicats, faci una anàlisi per àmbits de 
coneixement sobre els possibles nous graus de 180 que es podrien programar com a resultat de transformar 
els graus que actualment tenen 240 crèdits. 
 
Detallar-vos també que, per al curs 2016-2017, es posaran en marxa quatre graus de 180 crèdits: Producció 
digital (UB), Bioinformàtica, (interuniversitari UB, UPC i UPF i coordinat per aquesta última universitat); 
Global studies, (UPF)  i Disseny i art digital, (UOC). 
 
Atès que alguns d’aquests nous ensenyaments afecten estudis vigents, hem demanat que aquests es puguin 
modificar reduint la durada per donar coherència a l'oferta del sistema català. És el cas del grau en 
Videojocs que impartim a la UPC (centre adscrit CITEM) i també a la UdG. 
 
Us informo que a la darrera sessió de la Conferència General del CIC, el conseller Andreu Mas-Colell va 
anunciar que no es preveu un increment del finançament universitari i que, en tot cas, la millora econòmica 
que es constata en el país anirà dirigida a equilibrar els comptes de la Generalitat de Catalunya, en una 
situació també força complicada. En aquest context, vaig reclamar un increment dels recursos públics per 
finançar les universitats, una postura que va ser subscrita pels altres rectors. 
A la mateixa reunió, diversos rectors vam donar suport a la postura dels estudiants que reivindica una 
baixada de taxes, ja que estem en el grup de països amb les taxes més altes d'Europa.  
 
En la Junta del CIC es va presentar una nova línia de concursos en el marc del programa Serra Húnter que 
pretén integrar el concepte del tenure track: selecció acurada del PDI i garantia d'estabilització. 
 



 
ACUP 
La darrera setmana del mes de maig vaig participar, amb el president del Consell Social, Ramon Carbonell,  
en un viatge a universitats de Massachusetts, que estava organitzat per l'Associació Catalana d'Universitats 
Públiques (ACUP).  
 
El viatge tenia com a objecte conèixer el sistema universitari de Massachusetts i presentar les universitats 
catalanes en aquest entorn. Vam visitar el Massachusetts Life Sciences Centre, Harvard University, Tufts 
University i el Massachusetts Institute of Technology.  També vam mantenir diverses reunions amb 
responsables d'educació superior en aquell estat i vam fer una visita a la NAFSA, una de les fires 
internacionals d'estudis més importants del món. El contacte amb la National Science Foundation va ser 
una altra de les escales del viatge i, finalment, vam mantenir una trobada amb la comunitat científica 
catalana a Boston. 
 
Durant l'estada, vam mantenir una reunió amb el director del MIT Industrial Liaison Program (ILP), el 
programa que vincula l'MIT amb la indústria i del qual la UPC forma part d'una xarxa a través de CIT UPC. 
A totes aquestes universitats la UPC té professorat visitant i estudiants fent projectes de grau i màster. Ens 
hem proposat treballar per millorar aquestes relacions i incrementar els vincles amb aquestes universitats 
nordamericanes. 
 
També en el marc de les activitats organitzades per l'ACUP, vaig participar en la inauguració del Seminari 
Internacional RIS3 «Competitivitat territorial i Universitats. El rol de les universitats en les estratègies 
regionals d'especialització intel·ligent a Europa». Aquesta és una temàtica sobre la qual aquest cap de 
setmana es desenvoluparà una nova trobada, centrada en la transferència del coneixement al teixit 
productiu. Un dels objectius de l'ACUP és presentar un informe sobre l'impacte de les universitats públiques 
catalanes en el seu entorn immediat. 
 
Els dies 12 i 13 de juny vaig assistir a les jornades anuals de la Plataforma coneixement, territori i innovació 
que organitza l'ACUP i que enguany estaven centrades en el programa RIS3 i en el paper que han de tenir 
les universitats en la seva implementació a Catalunya. 
 
Xarxa Vives 
El 10 de juliol va tenir la reunió del Consell General de la Xarxa Vives, que acull les universitats de parla 
catalana. Posteriorment es va fer un acte per celebrar la cloenda d’aquest curs i es van lliurar les medalles 
d’honor d’aquest ens a la professora de la UB Pilar Bayer --la candidatura de la qual l’havia presentat la UPC 
en reconeixement al seu paper de lideratge en la creació de grups de recerca sobre teoria de nombres  a 
Catalunya-- i al pintor Antoni Miró. 
 
Conferència de Rectors de les Universitats Espanyoles (CRUE) 
Una possible resposta de les universitats a la societat de drets d'autor CEDRO va centrar bona part de la 
darrera reunió de la CRUE. Els gerents, en una reunió posterior, van considerar la possibilitat de 
desenvolupar una societat de drets d'autor pròpia de les universitats. 
  
Jornada sobre Big Data 
El 26 de juny va tenir lloc una sessió per explorar i posar de manifest les capacitats de la UPC en l'àmbit del 
Big Data, que estava articulada a partir de les activitats que ja estan duent a terme diversos grups de la 
Universitat. A la sessió també s'havia convidat al director del Big DataCoE, Marc Torrent,  i al director 
general d'UPCnet, José M. Ciervo, que van fer sengles presentacions. 
 
 
 
 
 
Altres activitats 



 
• Assistència a la Junta de l'ETSEIB. 
• Assistència al Consell Rector del BSC. 
• Assistència al Consell de Govern del Consorci de Serveis Universitaris de Catalunya (CSUC). 
• Assistència al Consell UPC Alumni. 
• Assistència als patronats de Parc UPC, de l'INTEXTER, de la Fundació ICREA, de la Fundació i2CAT, de 
la Fundació Centre Tecnològic de Telecomunicacions de Catalunya (CTTC), del Centre de Recerca en 
Economia i Desenvolupament Agroalimentari (CREDA-UPC-IRTA), de la Fundació Btec de l'Institut de 
Ciències Fotòniques (ICFO), de l'Institut de Recerca en Energia de Catalunya (IREC), de CIT UPC i de la 
Fundació CTM. 
• Reunió amb el professor Sebastià Xambó 
• Reunió amb el professor Josep Grané. 
• Reunió amb el professor Antonio Huerta. 
• Reunió amb el professor Robert Griñó. 
• Reunió amb el professor Francesc Solé Parellada, amb l'assistència de la gerent Olga Lanau. 
• Reunió amb la professora Carme Escoda i un grup de professors d'EGAI, EGAII i EGE. 
• Reunió amb la professora Lucía Fernández. 
• Reunió amb la professora Teresa Navas. 
• Reunió amb el professor Albert Corominas, amb l'assistència del vicerector d'Estudis i Planificació, 
Antoni Ras. 
• Reunió amb el professor Enrique García-Berro. 
• Reunió amb els professors Rafael Pastor i Toni Cañabate. 
• Reunió amb el professor Francisco Fayos, amb l'assistència del vicerector de Personal Docent i 
Investigador, Miquel Soriano. 
• Reunió amb el professor Jordi Berenguer. 
• Reunió amb el professor Jose Paradells. 
• Reunió amb el professor Albert Cuchí i l'estudiant Martí Obiols, amb l'assistència del vicerector de 
Comunitat, Acció Social i Sostenibilitat, Joan Puigdomènech. 
• Reunió amb els professors Olga Alcaraz i Josep Xercavins. 
• Reunió amb el director del departament MA III, Eusebi Jarauta. 
• Reunió amb el director del departament EC, Antoni Marí. 
• Reunió amb el director del departament EC, Antoni Marí, amb l'assistència de la vicerectora de 
Transferència de Coneixement, Esther Real. 
• Reunió amb el director del departament CS, Jordi Cortadella, i el sotsdirector, Ricard Gavaldà. 
• Reunió amb el director del departament EA, Jordi Maristany, i el director de l'ETSAV, Víctor Seguí. 
• Reunió amb el director del departament CA I, Josep Roca Cladera, el director del departament EA, 
Jordi Maristany, amb l'assistència del vicerector d'Estudis i Planificació, Antoni Ras, i del vicerector de l'Àrea 
d'Arquitectura, Josep Parcerisa. 
• Reunió amb el director del departament EE, Samuel Galceran. 
• Reunió amb el director de la FME, Jaume Franch. 
• Reunió amb el director de l'EETAC, Luis Alonso. 
• Reunió amb la directora de l'ETSEIB, Neus Cònsul. 
• Reunió amb la directora de l'EPSEM, Maria Rosa Argelaguet. 
• Reunió amb la directora de l'ESAB, Lourdes Reig, amb l'assistència de la vicerectora de Transferència 
de Coneixement, Esther Real. 
• Reunió amb la directora de l'ETSEIB, Neus Cónsul, i els professors Núria Pla i Lluís Solano. 
• Reunió amb el degà de la FOOT, Joan Gispets, amb l'assistència de la gerent Olga Lanau. 
• Reunió amb els equips directius de l'ETSEIAT i l'EET, amb l'assistència del vicerector d'Estudis i 
Planificació, Antoni Ras, i la gerent Olga Lanau. 
• Reunió amb el delegat del rector al PMT, Joan Ramon Rosell, amb l'assistència de la gerent Olga 
Lanau. 
• Reunió amb la delegada del rector al Campus de Terrassa, Diana Cayuela dos cops. 
• Reunió amb el delegat del rector al KIC, Francesc Guinjoan. 
• Reunió amb el director de l'ICFO, Lluís Torner. 



• Dues reunions amb el director de la FPC, Benjamín Suárez, una d'elles amb l'assistència del 
vicerector de Política Universitària, Sisco Vallverdú. 
• Reunió amb el professor Antonio Huerta. 
• Reunió amb el director de i2CAT, Sebastià Sallent. 
• Reunió amb el director del CTTC, Miguel Ángel Lagunas. 
• Reunió amb el professor Jaume Avellaneda, amb l’assistència del vicerector de l’àmbit de 
l’Arquitectura, Josep Parcerisa. 
• Reunió amb la directora del CIT-UPC, Susana Sánchez, amb l'assistència del vicerector de Política de 
Recerca, Fernando Orejas, i la vicerectora de Transferència de Coneixement, Esther Real, 2 cops. 
• Reunió amb la directora de l'ETSEIB, Neus Cónsul, el director de l'EUETIB, Xavier Gil, amb 
l'assistència de la vicerectora de Política Docent, Maribel Rosselló, i el vicerector d'Estudis i Planificació, 
Antoni Ras. 
• Reunió amb la directora de l'ESAB, Lourdes Reig; el director de l'EUETIB, Xavier Gil, i la directora del 
departament d'Enginyeria Química, Adriana Farran, amb l'assistència del vicerector de Política Universitària, 
Sisco Vallverdú. 
• Reunió amb el director de l'EUETIB, Xavier Gil, el delegat del rector al CEIB, Robert Piqué, i el 
professor Spartacus Gomáriz. 
• Reunió amb la directora de l'ETSEIB, Neus Cónsul, i el director de l'EUETIB, Xavier Gil, amb 
l'assistència de la vicerectora de Política Docent, Maribel Rosselló, i el vicerector d'Estudis i Planificació, 
Antoni Ras. 
• Reunió amb els directors del departaments de l’àmbit de Camins, amb l’assistència del vicerector de 
Política Universitària, Antoni Ras. 
• Reunió amb el director de l'EUETIB, Xavier Gil; el delegat del rector al CEIB, Robert Piqué, i els 
sotsdirectors de l'EUETIB, Espartaco Gomariz i Eduard Ballester, amb l'assistència de la vicerectora de 
Política Docent, Maribel Rosselló. 
• Assistència a la presa de possessió del director de l'ETSETB, Ferran Marqués. 
• Assistència a la presa de possessió del director del Departament d’Organització d’Empreses, Rafael 
Pastor. 
• Assistència a la presa de possessió del nou secretari general de la UPC, José M. Sallán i en una 
sessió posterior a la de la nova vicerectora de Relacions Internacionals Lourdes Reig, a la del nou vicerector 
de Política Universitària, Antoni Ras, i d’Estudiants, Sisco Vallverdú, i a la formalització dels canvis de nom en 
els altres Vicerectorats (Docència i Recerca). 
• Reunió amb els directors dels departaments de Campus Nord sobre l'UTG. 
• Visita institucional a l'EPSEVG i l'EPSEM i reunions amb els seus equips directius. Assisteixen també 
el president del Consell Social, Ramon Carbonell, i la gerent Olga Lanau. 
• Reunió amb el síndic de Greuges, Xavier Ortega. 
• Reunió amb el president del Consell Social, Ramon Carbonell, el president d'UPC Alumni, Joan Pi, i 
el director d'UPC Alumni, Josep M. Vilà. 
• Reunió amb l’alcalde de Terrassa, Jordi Ballart, i amb el nou regidor d’Universitats de Terrassa, amb 
l’assistència de la cap de Gabinet del rector, Annarosa Cánovas. 
• Reunió amb l’alcalde Sant Adrià del Besòs, Joan Callao, amb l’assistència de la gerent, Olga Lanau. 
• Reunió amb el secretari d'Universitats i Recerca de la Generalitat de Catalunya, Antoni Castellà. 
• Reunió amb el director general d'Indústria, Antoni M. Grau, amb l'assistència de la vicerectora de 
Transferència de Coneixement, Esther Real, i la gerent Olga Lanau. 
• Reunió amb l'alcalde de Barcelona, Xavier Trias, i el tinent d'alcalde de l'Àrea d'Urbanisme, 
Infraestructures, Medi Ambient i Sistemes d'Informació i Telecomunicació de l'Ajuntament de Barcelona, 
Antoni Vives, amb l'assistència de la gerent Olga Lanau. 
• Reunió amb el conseller d'Empresa i Ocupació, Felip Puig, amb l'assistència del president del Consell 
Social, Ramon Carbonell, el director del Cimne, Eugenio Oñate, i la vicerectora de Transferència de 
Coneixement, Esther Real. 
• Reunió amb els professors i candidats de Barcelona Comú, Raimundo Viejo i J.M. Montaner, i 
l'estudiant Oriol Arcas, amb l'assistència de la cap de Gabinet del rector, Annarosa Cánovas. 
• Reunió amb el director executiu del CTM, Francesc Santasusana, amb l'assistència de la vicerectora 
de Transferència de Coneixement, Esther Real, i la gerent Olga Lanau. 



• Reunió amb parts dels consells de direcció de les politècniques de Madrid, València i Cartagena. 
• Reunió amb el director general de Microsoft Catalunya, Jordi Marin. 
• Reunió amb el director de l'Àrea de Tresoreria i Participades de CatalunyaCaixa, Josep Jaume Fina, i 
la gerent d'Inversions de CatalunyaCaixa, Gemma Berenguera, amb l'assistència de la gerent Olga Lanau. 
• Visita a l'associació Êthos. 
• Reunió amb el president de PIMEC 2020 (think&do tank de PIMEC), Daniel Furlan. 
• Reunió amb el secretari general de l'Esport, Ivan Tibau, amb l'assistència del vicerector  de 
Comunitat, Acció Social i Comunitat, Joan Puigdomènech, i la cap del Servei d'Activitats de l'Esport, Montse 
Puig. Visita a l'espai Crossfit al Poliesportiu de Campus Nord. 
• Reunió amb l'empresa Syngenta. 
• Reunió amb el president de Red Emprendia, Senén Barro. 
• Reunió amb el director i director de Projectes de la Fundació Abertis, Sergi Loughney i Ricard 
Fornesa respectivament, amb l'assistència de la vicerectora de Transferència de Coneixement, Esther Real. 
• Assistència a la presentació institucional del projecte Saida amb l'assistència de l'alcalde d'aquella 
ciutat libanesa Mohammed Seoudi, i la professora Sandra Bestraten. 
• Reunió institucional amb el rector de la Tianjin University, Liu Jianping. 
• Reunió institucional amb el president de INSA – Lyon, Eric Maurincomme. 
• Reunió institucional d'una delegació cubana integrada per la rectora de la Universidad de Ciencias 
Informáticas, Miriam Nicado; el rector de la Universidad Central de Las Villas, Andrés Castro, el viceministre 
primer d'Educació Superior de Cuba, José R. Saborido, i el director del Centro de Métodos Computacionales 
y Numéricos en la Ingeniería de la Universidad Central de Las Villas, Carlos Recarey. 
• Reunió institucional amb una delegació d’universitats equatorianes.  
• Visita al 4D Health – Innovation Simulation Center. 
• Visita a la Universitat Internacional de Catalunya (UIC). 
• Assistència a l’aprovació de la llei de l’AQU. 
• Assistència a l’acte de lliurament de les beques ‘la Caixa’ per cursar estudis de doctorat 2014. 
• Assistència a l'acte de presentació dels projectes de cooperació del Centre de Cooperació per al 
Desenvolupament. 
• Assistència a l'acte de presentació de conclusions del Pacte per a la Reindustrialització del Vallès 
Occidental. 
• Assistència a l'acte de celebració del pacient 20.000 del Centre Universitari de la Visió (CUV). 
• Assistència a la inauguració de la 3ª Jornada de Direcció Estratègica amb el títol de "Transparencia 
en las Instituciones de Educación Superior", que organitza la Càtedra Unesco de Direcció Universitària 
(CUDU). 
• Assistència a la presentació del nou cotxe EcoRZ per part de l'equip d'estudiants UPC Ecoracing. 
• Assistència a la Jornada de debat sobre les propostes de la ciutat a l'ETSAB. 
• Inauguració de la 4a Jornada Investor's Day. 
• Cloenda de la 22a Universitat Catalana d’Estiu de la Natura. 
• Assistència a la 4ª Jornada UPC Alumni. 
• Inauguració del Seminari Internacional RIS3 "Competitivitat territorial i Universitats. El rol de les 
universitats en les estratègies regionals d'especialització intel·ligent a Europa". 
• Inauguració de la 10a edició de la MIT Conference "Barcelona Global Energy Challenges". 
• Assistència a la inauguració del I Fòrum de Joves Talents de Catalunya. 
• Assistència a la inauguració del congrés ECCOMAS Thematic Conference on Multibody Dynamics. 
• Assistència a la inauguració del XVI Spanish Meeting on Computational Geometry.ç 
• Assistència a l'acte de comiat del president de l'RMIT University, Collin Fudge. 
• Reunió diverses amb el secretari de l'ACUP, Josep M. Vilalta. 
• Entrevista amb TV3, amb el periodista Paco Martín (UGT). 
 


